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Beslutningsprotokollat 
 
Bestyrelsesmøde torsdag d. 22. april 2021 
Mødet foregår i Teams 
Kl. 8.00-9.30 
 
Bestyrelsen:  Lars Rasmussen   Pia Sadolin (rektor)   

Søren Henriksen  Pernille Hviid Swiatek (lærerepr.) 
 Martin Zachariasen   
 Uffe K. Jensen   Sólvá Olsen (elevrepr.) (Afbud) 
 Stinna Mortensen  Protokollør: Sanne Midtgaard   

Pernille Marott 
 Steen Lennart Jensen (Afbud) 
  

Dagsorden Indstilling Beslutninger 

1.Godkendelse af mødeprotokol Godkendes Godkendt 

2. Godkendelse af protokollat Godkendes Godkendt 

3. Meddelelser ved formand og 
rektor. Herunder den aktuelle 
corona-situation og søgetal (bilag) 

Til 
efterretning 

Efter påske fik Brøndby Gymnasium, på grund af Brøndby 
Kommunes høje smittetal, ikke lov til at genåbne med 50% 
fremmøde som de andre ungdomsuddannelser i Region 
Hovedstaden.  
Rektor ansøgte derfor om og fik også bevilget 
dispensation til at flytte den fysiske undervisningen til 
Glostrup Parkhotel. Dispensationen blev dog aldrig aktuel, 
da Brøndby Gymnasium fik lov til at genåbne mandag d. 
12.4.2021. 
Inden genåbningen skulle der opbygges et stort test-setup 
med it- system til registrering af testresultaterne (vi valgte 
KMD’s løsning), ansættes og uddannes supervisorer samt 
en administrator. 
Lige nu ser det ikke ud til at Region Hovedstaden får lov til 
at få afgangseleverne tilbage med 80% fremmøde.  
 
Søgetal: 62 ansøgere til STX, 20 ansøgere til HF.  
Det generelle søgetal til både STX og HF er faldende, og 
der er et ret stort fald i Storkøbenhavn Vest, men også 
ungdomsuddan-nelserne fra Centrum, hvor gymnasierne i 
Vest sædvanligvis får tildelt elever fra, har kun lige fået de 
elever, som de har kapacitet til.  
Tilsyneladende har 10-klasserne og efterskolerne i år 
meget høje søgetal.  
 
Den seneste genåbningsplan åbner kun op for max. 100 
personer indendørs i den periode, hvor vi afholder årets 
dimission. Vi har derfor valgt, at dimissionen igen i år 
afholdes klassevis fredag d. 25.juni. Vi afholder 
studentermiddag onsdag d. 23.  
 
Pedelsituationen: BG’s pedel er med henvisning til 
institutionelle forhold varslet fyret. BG har de seneste år 
haft et stigende sam-arbejde med Brøndby IF, og vi vil 
fremadrettet dele pedel-funktionen med BIF.  

4. Årsrapport 2020. 
a) Årsrapport 2020 og 

Godkendes Bestyrelsen underskrev årsrapport 2020 og bemyndigede 
rektor Pia Sadolin som ansvarlig for årsregnskabets 
elektroniske indberetning. 
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revisionsprotokollat underskrives 
(bilag udsendt ved forrige 
bestyrelsesmøde) 
b) Gennemgang af 
bestyrelsestjekliste samt formandens 
underskrift på Bestyrelsens 
stillingtagen (bilag) 
c) Bemyndigelse af rektor Pia Sadolin 
som ansvarlig for Årsregnskabets 
elektroniske indberetning. 

5. Månedsrealisering februar og 
marts 

(bilag) 

Godkendes Bestyrelsen godkendte månedsrealiseringen for februar 
og marts. Det fremgår af månedsrealiseringerne, at vi i 
marts har været nødt til midlertidigt at ansætte ekstra 
lærerkræfter som følge af barsel og sygdom, dette har 
betydet en ændring i resultatet fra februar til marts.  
Samtidig er undervisningsudgifterne steget på grund af 
gen-åbningen af Gymnasiet. 

6. Præsentation, godkendelse af 
budget 2,  

2021 med korrektion for foreløbigt 
søgetal  

(bilag) 

Godkendes Bestyrelsen godkendte budget 2.  
Det føres samtidig til referat, at Bestyrelsen ønsker en 
samlet fremstilling af budget 1, 2 og 3. Denne fremstilling 
fremsendes med månedsrealiseringen for april.  

7. Orientering om tildelte midler i 
relation  

til Corona 

Til 
efterretning 

Bestyrelsen tog orienteringen til efterretning. 
De tildelte midler til trivsel og faglige løft skal bruges i 
dette skoleår, men der arbejdes på, at midlerne kan 
overføres til næste skoleår. 

8. Diskussion af proces omkring 
beslutning ifm. organisatoriske 
overvejelser: 
- Honorar til bestyrelsens 
medlemmer 
- Udvidelse af administrationen med 
en medarbejder 

 Bestyrelsen besluttede en proces, hvor: 

• overvejelser omkring honorar til bestyrelsens 
medlemmer drøftes i bestyrelsen uden 
repræsentation af ledelsen, lærer- og 
elevrepræsentant.  

• overvejelser om en udvidelse af 
administrationen med en medarbejder drøftes 
i ledelsen 

Resultatet af begge drøftelser fremlægges på det 
kommende bestyrelsesmøde. 

9. Evt. Næste møde 10.6.2021  Næste bestyrelsesmøde d. 10.6. 

 
 
Protokollat ved Sanne Midtgaard d. 22.4.2021 

 
  


